
   

Protokoll medlemsmöte Jönköpings Brukshundklubb,  
lördagen den 4 maj 2024 kl.10:00  
 
 

1. Mötet öppnas 
a. Mötet öppnades av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 

 
 
2. Fastställande av röstlängd  

a. Röstlängd fastställs till 20 röstberättigade medlemmar. 
 
 
3. Val av mötesordförande  

b. Sittande ordförande, Johan Bengtsson, valdes till mötesordförande. 
 
 
4. Styrelsens anmälan om sekreterare för mötet 

a. Styrelsen anmäler Joachim Nilsson som mötes sekreterare. 
b. Joachim Nilsson valdes till sekreterare för medlemsmötet. 

 
 
5. Val av två justerare tillika rösträknare 

a. Till justerare och tillika rösträknare valdes Lena Nilsson och Helena Engkvist.  
 
 
6. Beslut om närvaro och yttranderätt 

a. Alla närvarande har närvaro och yttranderätt. 
Endast medlemmar har rösträtt. 

 
 
7. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst 

a. Mötet beslutades vara stadgeenligt utlyst. 
 
 
8. Fastställande av dagordning  

a. Dagordning fastställdes enligt förslag 
 
  



   

 
9. Rapporter från sektorerna och arbetsgrupper  

a. HUS 
b. Inget avvikande, kursverksamheten löper på. 

 
c. RUS  
d. RUS har fått tillskott av två nya medlemmar och man håller på att se över hur 

sektorn ska jobba framöver och möjligheten att anordna MH. 
 

e. Utställning 
f. Den inofficiella utställningen som varit har fått god a vitsord från deltagare. 

 
g. Tjänstehund 
h. Inget avrapporterades. 

 
i. Drag 
j. Sektorn är vilande. 

 
k. Tävling  
l. Lydnad 
m. Träningsgrupp för tävlingslydnad har startat 
n. Lydnadstävling 11 augusti 2024 
o. Agility 
p. Tävling 1- juni 2024 

Agility kommer gå ut med förfrågan om funktionärshjälp inom kort. 
q. Rallylydnad 
r. Tävling 8-9 juni 

Finns funktionärsgrupp för tävlingen på FB och är man intresserad att hjälpa 
till kan man bl.a. gå med i gruppen. 
 
 

s. Underhåll 
t.  

 
u. Kommunikation  
v. Nya hemsidan är inskickad för granskning inför publicering. 

 
w. Arbetsgrupp inomhushall  
x. Är i nuläget vilande. 

 
 

10. Styrelsen informerar om aktiviteter  
a. Status nya sponsorer 
b. Nytt sponsoravtal är snart i hamn 

Sponsoravtalet kommer vara värt mellan 50-70 tkr/år 
 
Det finns tankar att titta på indelning av sponsorer i guld-silver-brons. Där 



   

sponsorn kan välja vilken nivå av sponsring som man kan tänka sig. 
 

c. Styrelsen beslutat att ställa in tävlingarna under året. Diskussion har varit 
med distriktet. Tanken är att vi ska ta ett omtag om tävlingarna för att höja 
kvaliteten på dem. 
 
Diskussion kring de inställda tävlingarna och orsak(er) till varför de ställs in 
hölls. 
 
Torsdag 16 maj kl 18 är det inbjudet till diskussion kring nystart av bruks för 
att hitta ansvariga för bruksets olika ansvarsområden och för att kunna ta 
upp tävlingar igen. 
 

d. Under vaktmästarens sjukskrivning har vi ingen ordinariepersonal som sköter 
om stugan avseende städning mm. 
 
Lista att skriva upp sig på kommer läggas ut inom kort där man kan skriva upp 
sig när man kan hjälpa till med skötsel av klubbstugan. 
 

e. Lansering hemsida framskjuten 
Nya hemsidan har skjutits på lansering pga problemen med SBKs hemsida och 
SBK Tävling. Vår hemsida är inskickad till SBK för kontroll inför lansering. 
 

f. MH-banan/funktionärer 
Omtag i RUS sektorn är på gång och sektorn har fått två nya medarbetare. Vå 
MH-bana kommer ses över under året för att kontrollera om vi behöver 
åtgärda något eller göra om. 
 

g. JBK-mailen 
Ska användas för kommunikation i klubbens namn. 

 
 
 
 
 

11. Ekonomi 
a. BR och RR gicks igenom 
b. Föreningens ekonomi ser bra ut. 

 
 
 

12. Övriga frågor  
a. Agilityplanen 

Bra utvärdering inlämnad till styrelsen och möte med Agility har hållits. På 
mötet med Agility presenterades två förslag till lösning där ett förslag var att 
förlägga Agilityplanen på nedre delen av Söderplanen. Detta förslag ska tas 



   

upp på kommande styrelsemöte. 
 

b. Tjänstehundsträning 
Onsdag 8/5 och torsdag 16/5 kommande vecka är det uppkörning med 
tjänstehundar på klubbområdet och skott kan förekomma under båda 
dagarna. 

 
 

13. Mötet avslutas 
Mötet avslutas av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 

 

Vid pennan 

Joachim Nilsson      

  

Justeras    Justera 

Lena Nilsson   Helena Engkvist 

Lena Nilsson    Helena Engkvist 

 

Detta protokoll har justerats via mejl och saknas därför fysiska underskrifter 

  



   

 
 
 
Till: Johan Bengtsson <johan.bengtsson@jbhk.se> 
Ämne: Avrapport RUS 
  
 
 
Hej Johan, 

Här kommer en sammanfattning från RUS 2023. 

  

Två öppna MH 

Ett uppfödar MH. (Beauceron) 

  

Dessa flöt på bra. Men fortsatt svårt att fylla med åtta brukshundar per dag/test. 

Av 21 hundar som kom till start var 4 ej brukshundar.  

  

Vi fick stryka en dag på våren och flytta till hösten då det inte blev åtta hundar anmälda. Vi vet att 
fler klubbar har samma problem. Skövde bla har fått ställa in pga för få anmälningar. 

Enligt SBK beror detta mycket på ekonomi, att folk inte har råd med vare sig hund eller viljan att 
beskriva sin hund. 

  

MT 

Fortsatt dålig information om utbildningarna för domare och figuranter. Vår bana är inte godkänd. Vi 
avvaktar. 

  

Vi är fortsatt en något ”stukad” sektor, så vi behöver mer medarbetare där. 

  

Vill passa på att tacka alla som har ställt upp med banan och figgat.  ”BRA JOBBAT” 

-- 
 
Med vänlig hälsning 
 
Agneta Berglund 
Mobil 070-587 84 24 
e-mail: agge.berglund@gmail.com 
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